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W{oclawek, 27 .10.2023 r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent

Miasta Wloclawek

Szanowny panie prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w Wtoclawka a w szczeg6lnoSci mieszka6c6w

korzystajEcych z chodnika przy ulicy Le6nej zwracam siq z prodbq o wyciqcie

uschnietego drzewa kasztanowca. UschniQte galqzie odlamujq sie i spadajE na

pieszych. lstnieje duie prawdopodobieristwo, 2e w na skutek silnego wiatru mo2e

doj5i do odpadniqcia wiqkszych element6w drzewa, co mo2e skutkowad powa2nymi

urazami u os6b przechodzqcych pod drzewem.

Proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie
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